
Vážený pane řediteli. 
 
Dovolte mi sdělit Vám následující poděkování. 
 
Dne 6.92021-8.9.2021 jsem byl hospitalizován na oddělení u pana profesora Neužila za 
účelem výkonu odstranění arytmií pulzní vlnou. Byl jsem v akutním stavu, neboť tato 
operace u mě proběhla 9 týdnů před výše uvedeným datem v Ostravě, nicméně neúspěšně. 
Navíc mi touto první operaci stav zhoršili.  
 
Neumím ani vyjádřit slova díků za moment, kdy profesor Neužil nejen poradil, ale i zcela 
pomohl. On a jeho tým, který má, je prostě úžasný. Jsem 8 týdnů po výkonu a kvalita života 
se mi díky panu profesorovi a jeho kolegů více než zlepšila. Asi nebudu jediný, kdo takto 
děkuje, jako ředitel nemocnice máte však možnosti, jak moje poděkování těmto lidem 
zvýraznit. I když poděkování panu profesorovi jsem již zaslal, mám za to, že byste měl tuto 
skutečnost vědět i Vy.  
 
Ještě jednou velké díky za péči a samozřejmě i za další péči při kontrolách. Je krásné poznat 
takové lidi jako jsou právě ti na antiarytmické jednotce včetně pana profesora Neužila.  
 
S přáním příjemného dne 
 
Pavol HRM        EL 

 
 


